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Notulen Algemene ledenvergadering R4 club Nederland 
 
16 maart 2024, 14.00 u Renault 4 kwartier Beneden Leeuwen 
 
Aanwezig: 
bestuur: 
Hans de Heer, Ruud Schröder (penningmeester), Johan Tromp (secretaris), Frits Luikenaar, 
Jelle Jeroense 
 
Rob Aartsen, Robin van der Ven, Maarten Schuurmans, Marleen van Wijk, Rob van der 
Burg, Pim Vromans, Max van Raai, Hans van Biesen, Jan Giesbers, Renate Meijering, Leo 
Stolk, Wouter Onneweer, Jelmer Klomp, John van de Water, Frans Schothorst, Wouter 
Schothorst, Rene Yntema, Christiaan de Haan, Wouter Lemmers, Breght Rijkse, Nicolas van 
Donk, Maarten Brinkman 
 
Afwezig met afmelding: 
Loic Meltzer, Age Tromp, NIco Lansen, Henk Slusters, Jan Baarends, SImone Stegehuis, 
Joop Obbink, Aart ‘t Lam, Hans Kambier, Dirk Beekmans, Josephine Heerkens 
 
1. Opening en welkom  
 
De voorzitter heet alle aanwezige leden (aanwezig en online aanwezig) van harte welkom en 
opent de vergadering 
 
2. Vaststellen agenda  
Er zijn geen aanvullende agendapunten, de agenda wordt vastgesteld 
 
3. Ingekomen stukken  
Er zijn geen ingekomen stukken voor de vergadering 
 
4. Notulen ALV maart 2024 
Met instemming van de aanwezige leden worden de notulen van de ALV van 17 maart 2024 
vastgesteld 
 
 5. Bestuurszaken  
a. Rooster van aftreden 
 
Hans de Heer is 2 jaar bestuurslid 
Ruud Schröder is 6 jaar bestuurslid 
Johan Tromp is 4 jaar bestuurslid 
Loic Meltzer is 2 jaar bestuurslid 
 
b. Aftreden bestuursleden  
Ruud Schröder heeft aangegeven te stoppen als bestuurslid/penningmeester. 
De gelegenheid wordt aangegeven Ruud hartelijk te bedanken voor alle inzet voor de 
R4club. Ruud ontvangt een dinerbon en een bos bloemen voor zijn inzet. 
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Voor de opvolging van Ruud heeft een nieuw lid zich aangemeld om het 
penningmeesterschap op zich te nemen, het is de heer A. Pak, binnenkort zal het bestuur 
een kennismakingsgesprek hebben. Tot die tijd wordt de taak als penningmeester 
toegewezen aan een zittend bestuurslid. 
Eventuele aanstelling zal moeten plaatsvinden in een speciale ledenvergadering, deze zal 
dan, uit praktisch oogpunt, online plaatsvinden. 
 
Vooralsnog wordt ook gebruikgemaakt van dhr. Floris v.d. Kuijl. Hij heeft een 
boekhoudkantoor. Floris verricht dan de boekhoudkundige werkzaamheden onder supervisie 
van het bestuur. Deze ondersteuning wordt voortgezet. Ook om de nieuwe penningmeester 
te ondersteunen. 
Ruud heeft aangegeven zijn taken over te dragen in een overdrachtsdocument. Kort na de 
vergadering zal Ruud dit toelichten en overhandigen aan het bestuur  
 
6. Secretaris  
Er zijn geen bijzonderheden te melden, anders dan de gebruikelijke werkzaamheden. 
 
a. Ledenadministratie  
Joop Obbink deelt mee dat we op 1-1-2024 536 hebben, een mooie stijging, vorig jaar was 
het aantal 510. 
 
7. Penningmeester  
De penningmeester licht de voorliggende stukken toe. De club is financieel gezond en heeft 
een positieve begroting voor 2024. 

Er worden vragen gesteld over de hoogte van de bedragen op de lopende- en 
spaarrekening. Een bedrag van ruim € 40.000,00. De vraag is of de club een dergelijk hoog 
bedrag nodig heeft als reserve. 

De begroting van 2024 wordt vergeleken met de jaarrekening van 2024. Er is een positief 
saldo van 935,00. 
Opvallende zaken zijn het voorjaars- en najaarsevenementen die afgelopen jaar een hogere 
uitgave hadden dan de inkomsten. Dit is deels te wijten aan hogere kosten 
(prijsverhogingen) en het aanschaffen van extra materiaal (vlaggenmasten, vlaggen en 
stormbanden en stormharingen voor de clubtent). De laatste kosten zijn incidenteel. 
Daarnaast is er een grote omzet gedraaid in het magazijn, wat een positief effect heeft. 
 
De energiekosten (met name elektriciteit) zullen naar verwachting lager uitvallen  
Tot nu toe is een verdeelsleutel van kosten  ⅓ woning, ⅓ tankstation en ⅓ voor de R4club. 
In de praktijk blijkt echter dat we door beperkte bezetting (1 a 2 keer per maand) dermate 
weinig elektriciteit gebruiken dat de verdeelsleutel als reëel kan worden beschouwd. 
Met de verhuurder is afgesproken dat er een tussenmeter wordt geplaatst tussen de 
hoofdmeter en het door de R4-club gehuurde gedeelte. De verwachting is dat dat plaatsvindt 
in mei 2025. Daarna zullen de werkelijke elektriciteitskosten (met ⅓ van de vastrechtkosten) 
in rekening worden gebracht. 
 
c. Verslag kascommissie  
Maarten Brinkman doet, ook namens Tom Blankestein, verslag namens de kascommissie.  
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De stukken zien er goed en verzorgd uit. Op de door de commissie gestelde vragen werd 
snel en accuraat beantwoord. 
De commissie geeft mee dat er mogelijk besparingen gehaald kunnen worden uit de 
energiekosten (zie hierboven in de notulen) en de verzendkosten. Het bestuur geeft aan te 
werken aan meer digitale communicatie naar de leden. Waarmee kosten bespaard kunnen 
worden 
De commissie stelt de penningmeester decharge te verlenen. 
 
d. Verkiezing nieuwe kascommissie 
Maarten geeft aan volgend jaar ook zitting te willen nemen in de kascommissie. Maarten 
vraag na bij Ton of hij ook bereid is volgend jaar nogmaals zitting te nemen in de commissie. 
Volgens de statuten is daarmee de maximale termijn bereikt.  
Mocht Ton niet bereid zijn, dan geeft Wouter Schothorst aan zitting te willen nemen. 
 
8. PAUZE  
Er wordt om 14.45 een pauze van 15 minuten ingelast. De vergadering wordt om 15.00 u 
hervat. 
 
9. Beleidsplan 
Het beleidsplan moet geactualiseerd worden. Naar aanleiding hiervan is door het bestuur 
een enquête uitgeschreven. 
Frits licht de resultaten toe, 211 leden hebben de enquête ingevuld, wat voor een dergelijke 
enquête een respectabel aantal is. 
De uitslag is te raadplegen in het ledengedeelte van de website van de R4club. 
 
Resultaten zullen daar waar mogelijk, meegenomen in het nieuwe beleidsplan. 
 
10. R4 kwartier 
a. Magazijn  
 
b. Sleuteldagen R4 kwartier  
Maarten leest het verslag namens het magazijn, sleutelteam en de aandrijf-commissie voor. 
Er wordt teruggekeken op een mooi jaar met mooie projecten.  
 
11. Vrijbuiter  
a. Verslag hoofdredacteur Vrijbuiter  
De hoofdredacteur van de Vrijbuiter heeft zijn verslag per e-mail verstuurd, Dit is 
voorgelezen door de voorzitter. De waardering wordt vanuit het bestuur en de leden 
uitgesproken over de kwaliteit van de Vrijbuiter. 
 
12. Website / digitale nieuwsbrief  
a. Verslag digitale nieuwsbrief  
Jan Verbeek heeft aangegeven dat er door omstandigheden minder Vrijbuiters 2.0 zijn 
verschenen in 2024, Jan hoopt dit jaar de werkzaamheden weer op te kunnen pakken. Hij 
geeft aan dat er betere communicatie gewenst is met betrekking op de website en graag 
ondersteuning wil, Rob van de Burg heeft aangegeven bereid te zijn Jan te helpen. Rob 
neemt contact op met Jan. 
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13. Evenementen  
a. Verslag evenementencommissie 
Het verslag van de commissie wordt voorgelezen.  
Er wordt teruggekeken op een mooi jaar met 2 kampeerweekenden en de Landmarkrally. 
 
16. rondvraag 
Marleen (evenementencommissie) geeft aan het jammer te vinden dat de 
Evenementencommissie niet is meegenomen in de vragen in de enquête. 
Hiervoor is bewust gekozen om de enquête niet te lang te maken. Het bestuur geeft aan 
vaker een enquête op te willen stellen, waarbij zeker de evenementencommissie niet 
vergeten zal worden. Daarnaast geeft ze aan dat de extra kosten veroorzaakt zijn door 
aanschaf van extra materialen. 
 
Maarten vraagt naar de merchandise van de club, hoe is dat geregeld? Op de website werkt 
de link niet. Een en ander gaat via Joop Obbink. Maarten geeft aan dat wellicht mogelijk is 
om merchandise via het magazijn te verkopen. 
 
Leo vraagt waarom de kampeerweekenden steeds duurder worden. 
Uit de begroting en jaarrekening blijkt dat de evenementen niet kostendekkend zijn. onder 
andere veroorzaakt door (Incidenteel) door extra aanschaf van materiaal en door stijgende 
kosten. Opgemerkt moet worden dat volgend jaar ook de btw op toerisme van 9 naar 21% 
wordt verhoogd. De intentie is altijd om de kosten zo laag mogelijk te houden. 
 
Renate geeft aan dat de R4 in het openluchtmuseum zienderogen achteruit gaat. Ze merkt 
ook dat er geen bereidwilligheid is vanuit het museum om mee te denken in een betere 
oplossing. Maandelijks poetsen is zinloos, de auto staat in het zand, wordt gebruikt als 
glijbaan en er wordt zelfs overheen gelopen.  
Met name plaat- en spuitwerk moet verricht worden, daarin kan de club niet voorzien. 
Besloten wordt om geen inspanning meer te leveren aan het OLM met betrekking tot de R4. 
Renate wordt bedankt voor haar inspanningen. 
 
16. Sluiting 
De voorzitter bedankt de leden voor alle inbreng in de club en sluit de vergadering. 


	Er worden vragen gesteld over de hoogte van de bedragen op de lopende- en spaarrekening. Een bedrag van ruim € 40.000,00. De vraag is of de club een dergelijk hoog bedrag nodig heeft als reserve. 

